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Onderwerp Eenrichtingsverkeer Kade

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Stadsoevers

Portefeuitlehouder Theunis

Schriftelijke vraag

De VLP dankt de wethouder voor de beantwoording van onze eerdere vragen over het
eenrichtingsverkeer aan de Kade (119-2017 Vraag en Antwoord VLP - Opknapbeurt
kadegebied, d.d. 3 mei2017).

ln zijn beantwoording op vraag 1 geeft de wethouder aan;

"Ja, wij weten dat dit nog regelmatig gebeurt. Wj denken op dit moment nog na over een
passende fysieke maatregel."

Omdat er bij de VLP nog steeds meldingen binnenkomen over gevaarlijke situaties en
weggebruikers die tegen het eenrichtingsstuk inrijden hebben wij hierover de navolgende
vraag.

1. Wat heeft het nadenken over een passende fysieke maatregel tot nu toe opgeleverd?
Graag toelichting welke opties zijn besproken en welke fysieke maatregel gaat
worden toegepast.

Namens de fractie van de VLP,

\Mlbert Brouwers en Arwen van Gestel



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Na de beantwoording van uw vragen in mei hebben wij tijdelijke verkeersmaatregelen

(rood-wit hek als visuele ondersteuning van de bebording en extra bebording)

genomen om de éénrichtingssituatie extra te verduidelijken. Daarnaast hebben wij in

de Bode een artikel geplaatst waarin wij de situatie onder de aandacht van alle

Roosendalers hebben gebracht. ln dit artikel hebben wij aangekondigd dat we extra

gaan handhaven. Het actief handhaven heeft ertoe geleid dat we de afgelopen

maanden nagenoeg geen meldingen meer ontvangen, zowel van burgers niet als

van de politie, over het'rijden tegen de richting in op de Kade'.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens deze,

Toine Theunis

Wethouder ruimtelijke ordening, wonen, duurzaamheid en milieu, sport, financiën,

subsidieverlening (coördinerend)


